
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 9. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 36
Forslag til lov om indfødsrets meddelelse.
Af udlændinge-, integrations- og boligministeren (Inger Støjberg)

Spørgsmål 9
Hvad er baggrunden for, at alle ansøgere, der har modtaget optagelsesbrev
med formuleringen ”såfremt de nugældende retningslinjer ikke ændres” efter
4. juni 2015, tilsyneladende ikke er optaget på lovforslaget – uagtet at de
eventuelt måtte opfylde de nye betingelser i indfødsretsaftalen af 5. oktober
2015?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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